

أهم الفقرات التي تكررت في الامتحانات السابقة



تم تحميل هذا الملف من موقع مناهج مملكة البحرين

موقع المناهج ← مناهج مملكة البحرين ← الصف التاسع ← لغة انجليزية ← الفصل الثاني ← ملفات متنوعة ← الملف

تاريخ إضافة الملف على موقع المناهج: 2025-05-20 17:00:00

ملفات اكتب للمعلم اكتب للطالب الاختبارات الكترونية الاختبارات ا حلول ا عروض بوربوينت ا أوراق عمل
منهج انجليزي ا ملخصات و تقارير ا مذكرات و بنوك ا الامتحان النهائي للمدرس

المزيد من مادة
لغة انجليزية:

التواصل الاجتماعي بحسب الصف التاسع



صفحة مناهج مملكة
البحرين على
فيسبوك

الرياضيات

اللغة الانجليزية

اللغة العربية

التربية الاسلامية

المواد على تلغرام

المزيد من الملفات بحسب الصف التاسع والمادة لغة انجليزية في الفصل الثاني

مراجعة الفصل الثاني كاملة

1

مراجعة نهائية للفصل الثاني

2

فقرات اللغة الإنجليزية

3

مراجعة الامتحان النهائي

4

فقرات مختصرة

5

END OF SECOND SEMESTER EXAM / 2022-2023

You have to answer this question Write a cover letter applying for a part-time job in a clothing shop.
Your writing must include the following paragraphs:

(Paragraph 1): opening remarks, reason of writing

(Paragraphs 2 &3): explain why you want the job, why you are suitable for the job.

(Paragraph 4): closing remarks, signature

عليك أن تحيب على هذا السؤال قم بكتابة خطاب تقديمي للتقدم لوظيفة بدوام جزئي في محل لبيع الملابس.
يجب أن تتضمن كتابتك الفقرات التالية: (الفقرة 1): الكلمة الافتتاحية، سبب الكتابة (الفقرتان 2 و3): اشرح
سبب رغبتك في الوظيفة، ولماذا أنت مناسب لها. (الفقرة 4): الملاحظات الختامية، التوقيع

A. Write a news report about an exploration or adventure. Your news report must include the following paragraphs:

- (Paragraph 1): introduction - (Paragraph 2&3): main body - (Paragraph 4): conclusion

أ. اكتب تقريرًا إخباريًا عن استكشاف أو مغامرة. أخبرك

ويجب أن يتضمن التقرير الفقرات التالية:

- (الفقرة 1): المقدمة

- (الفقرة 2، 3): متنها الرئيسي

- (الفقرة 4): الخاتمة

B. Choose a photo of a friend or family member. Write the story your photo tells. Your story must include the following paragraphs:

- (Paragraph 1): introduction - (Paragraphs 2 &3): main body - (Paragraph 4): conclusion

ب. اختر صورة لصديق أو أحد أفراد العائلة. اكتب القصة الخاصة بك

الصورة تحكي. يجب أن تتضمن قصتك الفقرات التالية:

- (الفقرة 1): المقدمة

- (الفقرتان 2 و3): متنها الرئيسي

- (الفقرة 4): الخاتمة

GENERAL INTREMEDATE CERTIFICATE: CONTINUOUS EDUCATION SECOND SEMESTER 2022-2023

You must answer this question. A- Write a paragraph about someone you know who is a good or weak time manager.

In your paragraph write about...

- what type of a time manager he/she is
- how he/she manage his/her time (give examples)
- His/her future plan for a better time management

يجب عليك الإجابة على هذا السؤال. أ- اكتب فقرة عن شخص تعرفه وهو مدير وقت جيد أو ضعيف. في فقرة اكتب عن •...ما هو نوع مدير الوقت الذي هو/هي؟ •كيف يدير وقته (أذكر أمثلة) •خطته المستقبلية لإدارة أفضل للوقت

1. Your English friend is coming to Bahrain. Write an email telling him/her about the tourist attractions he/she can visit when he/she arrives.

1. صديقك الإنجليزي قادم إلى البحرين. اكتب بريداً إلكترونياً يخبره به حول المعالم السياحية التي يمكنه زيارتها عند وصوله

2. You have recently attended a movie with your teacher. Write a thank you letter to him/her for inviting you to come

2. لقد حضرت مؤخراً فيلماً مع معلمك. اكتب رسالة شكر له / لها لدعوتك للحضور

DIRECTORATE OF EXAMINATIONS
GENERAL AND RELIGIOUS INTERMEDIATE CERTIFICATE
RESIT EXAM/2022-2023

1. Write a **cover letter** applying for a part-time job in a shopping mall.
Your writing must include the following paragraphs:

- (Paragraph 1): opening remarks, reason of writing
- (Paragraphs 2 &3): explain why you want the job, why you are suitable for the job.
- (Paragraph 4): closing remarks, signature

Answer **ONE** question **ONLY**

EITHER

1. Write an **essay** to your school magazine to compare and contrast yourself with a family member. Your essay must include the following paragraphs:
- (Paragraph 1): introduction
 - (Paragraphs 2&3): main body
 - (Paragraph 3): conclusion

OR

2. Choose a photo of a friend or family member. Write the story your photo tells. Your **story** must include the following paragraphs:
- (Paragraph 1): introduction
 - (Paragraphs 2 &3): main body
 - (Paragraph 4): conclusion

GENERAL AND RELIGIOUS INTERMEDIATE CERTIFICATE END OF SECOND SEMESTER EXAM / THE BLIND/ 2022-2023

You have to answer this question Write a cover letter applying for a part-time job in a shoe shop. Your writing must include the following paragraphs:

(Paragraph 1): opening remarks, reason of writing (Paragraphs 2 &3): explain why you want the job, why you are suitable for the job.

(Paragraph 4): closing remarks, signature.

عليك أن تجيب على هذا السؤال قم بكتابة خطاب تقديمي للتقدم لوظيفة بدوام جزئي في محل لبيع

الأحذية. يجب أن تتضمن كتابتك الفقرات التالية:

(الفقرة 1): الكلمات الافتتاحية، سبب الكتابة (الفقرتان 2 و3): اشرح سبب رغبتك في الوظيفة، ولماذا أنت مناسب لها.

(الفقرة 4): الملاحظات الختامية، التوقيع.

A. Write a news report about an exploration or adventure. Your news report must include the following paragraphs:

(Paragraph 1): introduction - (

Paragraphs 2&3): main body - (Paragraph 4): conclusion

أ. اكتب تقريرًا إخباريًا عن استكشاف أو مغامرة. أخبرك

ويجب أن يتضمن التقرير الفقرات التالية:

- (الفقرة 1): المقدمة

- (الفقرتان 2 و3): متنها

- (الفقرة 4): الخاتمة

B. Choose a photo of a friend or family member. Write the story your photo tells. Your story must include the following paragraphs: - (Paragraph 1): introduction - (Paragraphs 2 &3): main body - (Paragraph 4): conclusion

ب. اختر صورة لصديق أو أحد أفراد العائلة. اكتب القصة الخاصة بك الصورة تحكي. يجب أن تتضمن قصتك الفقرات التالية - (الفقرة 1): المقدمة - (الفقرتان 2 و3): متنها الرئيسي - (الفقرة 4): الخاتمة

END OF SECOND SEMESTER EXAM / THE BLIND/ 2022-2023

You have to answer this question Write a cover letter applying for a part-time job in a shoe shop. Your writing must include the following paragraphs:

(Paragraph 1): opening remarks, reason of writing

(Paragraphs 2 &3): explain why you want the job, why you are suitable for the job.

(Paragraph 4): closing remarks, signature.

عليك أن تجيب على هذا السؤال قم بكتابة خطاب تقديمي للتقدم للحصول على وظيفة بدوام جزئي في متجر للأحذية. لك يجب أن تتضمن الكتابة الفقرات التالية: (الفقرة 1): الكلمة الافتتاحية، سبب الكتابة (الفقرتان 2 و3): اشرح سبب رغبتك في الوظيفة، ولماذا أنت مناسب لها. (الفقرة 4): الملاحظات الختامية، التوقيع.

A. Write a news report about an exploration or adventure. Your news report must include the following paragraphs: - (Paragraph 1): introduction - (Paragraphs 2&3): main body - (Paragraph 4): conclusion

أ. اكتب تقريرًا إخباريًا عن استكشاف أو مغامرة. أخبرك
ويجب أن يتضمن التقرير الفقرات التالية:
- (الفقرة 1): المقدمة
- (الفقرتان 2 و3): متنها
- (الفقرة 4): الخاتمة

B. Choose a photo of a friend or family member. Write the story your photo tells. Your story must include the following paragraphs:

- (Paragraph 1): introduction - (Paragraphs 2 &3): main body - (Paragraph 4): conclusion

ب. اختر صورة لصديق أو أحد أفراد العائلة. اكتب القصة الخاصة بك
الصورة تحكي. يجب أن تتضمن قصتك الفقرات التالية:
- (الفقرة 1): المقدمة
- (الفقرتان 2 و3): متنها الرئيسي
- (الفقرة 4): الخاتمة

GENERAL AND RELIGIOUS INTERMEDIATE CERTIFICATE
SECOND RESIT EXAM / 2022-2023

1. Write a **cover letter** applying for a part-time job in a shopping mall.

Your writing must include the following paragraphs:

- (Paragraph 1): opening remarks, reason of writing
- (Paragraphs 2 &3): explain why you want the job, why you are suitable for the job.
- (Paragraph 4): closing remarks, signature

1. Write an **essay** to your school magazine to compare and contrast yourself with a family member. Your essay must include the following paragraphs:

- (Paragraph 1): introduction
- (Paragraphs 2&3): main body
- (Paragraph 3): conclusion

OR

2. Choose a photo of a friend or family member. Write the story your photo tells. Your **story** must include the following paragraphs:

- (Paragraph 1): introduction
- (Paragraphs 2 &3): main body
- (Paragraph 4): conclusion

GENERAL INTERMEDIATE CERTIFICATE: CONTINUOUS EDUCATION
SECOND RESIT EXAM 2022/2023

Answer ONE question ONLY.

Either

1. You had a job interview in a company. Write a formal thank-you email to the personnel manager.

In your **email** includes the following points:

- name and address of the person.
- reason for saying thank you.
- something specific you appreciate.

Or

2. Write an email to your friend telling him/her about your strategies for learning English.

In your **email** includes the following points:

- explain why people need to learn English.
- name three strategies for learning English.
- give one example for each strategy.

1. Write a paragraph about a movie you have seen recently.

In your **paragraph** includes the following points.....

- name of the movie.
- two positive points and two negative points
- How did it end?
- How did you feel?

Or

2. You had an emergency. Write a story about what happened to you.

In your **story** includes the following points.....

- where and when it happened
- what was the emergency
- how it ended.